
 

 

Day Two - 9 April 2019 
 

"One Belt and One Road” Business Cooperation and Development Forum @AIM2019 
第九届国际投资年会暨“一带一路”企业合作与发展论坛 

10:00 – 14:20    One Belt, One Road Forum @ AIM2019 
(Venue 地点)    Investments * Projects * Networking 
 

10:00 – 10:05  Opening remark开幕致辞 

10:05 – 10:10  Welcome speech by the UAE Minister of Economy 

阿联酋经济部部长致欢迎词 

10:10 – 10:15  Welcome Speech by China Council for the Promotion of International Trade 

中国国际贸易促进委员会致欢迎词 

 

10:15 – 11:15 Projects Highlights& Networking - Infrastructure Development through One Belt, 

One Road Initiative  

会议一：“一带一路”促进沿线国家基础设施建设发展 

 The world faces an infrastructure investment gap. According to widely reported statistics, 

the estimated global demand for investment in infrastructure each year amounts to US$3.7 

trillion, with only around US$2.7 trillion of this being met annually (World Economic Forum, 

2013). A McKinsey Global Institute Report found that globally, there is a need to invest an 

average of US$3.3 trillion annually in economic infrastructure in order to support currently 

expected rates of growth through to 2030. Emerging economies are projected to account for 

some 60% of that need. 

2013年世界经济论坛发布的数据显示，预计全球每年对基础设施投资的需求为3.7亿美

元，但每年只有约2.7万亿美元的投资资金到位，这表示目前世界面临着基础设施投资的

缺口。麦肯锡全球研究所发表了一份报告：在全球范围内，为了达到目前预计到2030年

的增长率，平均每年需要投资3.3万亿美元在经济基础设施上，新兴经济体将占这一需求

的60%左右。 

(10:15 – 10:45) Project Showcase项目展示 

(10:45 – 11:00) Q&A问答环节 



 

 

(11:00 – 11:15) Networking企业交流 

 

11:15 – 12:15 Projects Highlights& Networking: IoT, Blockchain, AI, Big Data: The Role of 

Technology in the One Belt, One Road Initiative 

会议二：物联网、区块链、人工智能、大数据，科技助力“一带一路” 

 Given the rise in trade between Europe,  Asia and Africa due to BRI, it has also having a huge 

impact on the development of blockchain, VR, and other digital services in need to upgrade 

facilities and maximise profitability and delivery times for goods traversing Eurasia. With 

the advancement of BRI new technology deployments in areas such as digital supply chains 

and logistics, where technologies such as AI, big data and analytics will be deployed to 

smooth the movement of physical goods on land and sea.   

随着“一带一路”的顺利推行，欧洲、亚洲和非洲之间的贸易进一步增加。区块链，虚

拟现实和其它数字化物流服务技术的迅速发展不仅缩短亚欧大陆商品间的交付时间，还

帮助亚欧非之间贸易取得最大利润化。“一带一路”为沿线国家带来数字供应链和物流领

域技术，人工智能技术，大数据分析等新技术，将进一步促进全球贸易和国际物流的发

展。 

(11:15 – 11:45) Project Showcase项目展示 

(11:45 – 12:00) Q&A问答环节 

(12:00 – 12:15) Networking企业交流 

  

12:15 – 13:15 Projects Highlights& Networking- Renewable Energy 

会议三：可再生能源 

 Global energy demand is expected to rise by 30% between 2017 and 2040. By the end of 

2017, global renewable generation capacity increased by 167 GW and reached 2,179 GW 

worldwide. This represents a yearly growth of around 8.3%, the average for seven straight 

years in a row, according to new data released by the International Renewable Energy 

Agency (IRENA). 

根据国际可再生能源机构发布新数据，全球能源需求和电力需求将持续增长30%，到2040



 

 

年将增长30%。在2017年底，全球可再生能源发电能力增加了167千瓦，达到2,179千瓦，

这代表了连续七年的平均年增长率在8.3%左右。 

(12:15 – 12:45) Project Showcase项目展示 

(12:45 – 13:00) Q&A问答环节 

(13:00 – 13:15) Networking企业交流 

 

13:15 – 14:15 Projects Highlights & Networking –Agriculture and Food Security 

会议四：农业&食品安全 

 International investments in agriculture have the potential to offer a broad range of social, 

economic, and environmental impacts. As a development tool, they can create jobs; provide 

rural infrastructure; connect smallholders to global markets; introduce new productivity-

enhancing technologies; and improve access to finance for farmers. Close partnerships 

between international investors and national governments are key, however, to ensure that 

new outside funds sources do not distort local markets or leave local producers and 

smallholders at a disadvantage. 

国际农业投资对社会、经济和环境具有重要的战略意义和深远影响。作为一个开发工具，

农业投资可以创造更多就业机会、提供农村基础设施、帮助农民与国际市场联系起来、

引进农业新技术，提高生产力、提供农民融资渠道。但是，为了防止新的外部资金来源

扭曲当地市场和让当地生厂商和小农处于劣势地位，国际投资者与国家政府之间的紧密

合作是关键。 

Sustainable investments can also enhance food security indirectly, through rising rural 

incomes, which may also improve access to more nutritious diets and improved food 

utilisation.  

可持续农业投资通过改善农业生产条件，发展农业资金，提高食品生产技术，并间接影

响人们对农产品的数量和质量的需求。 

(13:15 – 13:45) Project Showcase项目展示 

(13:45 – 14:00) Q&A问答环节 

 



 

 

(14:00 – 14:15) Networking企业交流 

 

14:15 – 14:20  Closing Remarks      结语 

14:20                               End of One Belt, One Road Forum @ AIM2019 

“一带一路”企业合作与发展论坛 @AIM2019 会议结束 

 
 
 
 
Session Format 会议形式: 
 
Each session will be 1 hour long; each session will showcase 5 projects based on the sector the session focus. 
Each speaker will get 6 mins to highlight their project, followed by 30 mins Q&A and networking between the 
speakers and potential investors.   
 

每场会议时长 1 小时，每场将展示 5 个项目，每位演讲者将有 6 分钟去推介他们的项目。其中有 30 分钟是问答环节

和潜在合作企业的交流时间。 


